
Zápis z Členské schůze Basenji klubu Bohemia konané 18. června 2022 

v Podmitrově 
 

Přítomno 49 členů. 

Předseda Roman Pohlreich přivítal účastníky na členské schůzi. 

Informace o činnosti Klubu v uplynulém období 
Klub uspořádal dvě výstavy (klubovou a speciální), dva coursingový a jeden dostihový závod a 

bonitaci. 

Projednání členství paní Rejnkové 
Předseda Roman Pohlreich rekapituloval informace o dění v chovatelské stanici Rozárka (majitelka pí. 

Rejnková. Byla představena časová osa: 

červenec 2020 - přijata dle původních stanov do klubu, 15. 7. na ni byly přepsány 2 čerstvě 
uchovněné feny (maj. Radim Klabouch). 
 
podzim 2020 - poslala žádost pro vydání 2 krycích listů, na tom základě provedena kontrola 
chovatelského zařízení dle zápisního a bonitačního řadu klubu I. Peštovou, H. Hofmanovou a L. 
Janouškovou.  
Po kontrole zaslán podnět na KVS a na základě probíhajícího šetření KVS nebyl chovatelce vydán krycí 
list. 
 
únor 2021 – proběhlo místní šetření KVS u chovatelky a nebylo shledáno žádné pochybení. 
 
červenec 2021 – pí. Rejnková byla členskou schůzí vyloučena z klubu pro porušení stanov Klubu – 
článku 4, bodu 5. 
 
podzim 2021 - vydány 2 KL na základě povinnosti klubu poskytovat chovatelský servis i nečlenům. 
 
leden 2022 - provedena kontrola dvou vrhu štěňat po porodu (I. Peštovou, H. Hofmanovou a L. 
Janouškovou), zjištěny nevyhovující podmínky pro odchov, zaslán podnět na KVS. 
 
16.02. a 01.03.2022 – KVS provedla kontrolu a zjistila porušení zákona č. 246/1992 Sb a porušení 
zákona č. 255/2012 Sb., o kontrole (kontrolní řád). 
 
březen 2022 - provedena kontrola vrhu R. Pohlreichem, H. Hofmanovou a veterinářkou, stav při 
kontrole byl shledán jako nevyhovující. 
 
duben 2022 – jsme obdrželi vyjádření KVS o proběhlé kontrole a tuto informaci předali na ČMKU. 
 
květen 2022 – na zasedání předsednictva ČMKU byla projednáno zjištění KVS, pozastavení zápisu 
štěňat chov. stanice na dobu neurčitou a zákaz chovu jejích chovných jedinců. 
 

12.10.2021 se pí. Rejnková písemně odvolala proti vyloučení z klubu. 
 

Paní Rejnková nesouhlasí s vyloučením z Klubu a podala odvolání, které musí řešit členská schůze. 



• Hlasování: Kdo souhlasí s tím, že vyloučení paní Rejnkové bylo bezdůvodné a paní Rejnková je 

dále členem BKB: PRO: 0, PROTI: 47, ZDRŽEL SE: 2. 

Vyloučení paní Rejnkové z Klubu zůstává platné. 

Informace o kontaktování BKB Policií České republiky 
V srpnu 2021 byl výbor klubu kontaktován PČR, na p. Sorose bylo podáno trestní oznámení kvůli 
prodeji štěněte basenji. Pes byl novým majitelem vrácen, ale p. Sorosem mu nebyly vraceny peníze.  
PČR bylo sděleno 

- že p. Soros není členem klubu 
- klub nemá pravomoci zasahovat do ujednání mezi prodejcem a kupujícím štěněte 

 
V březnu 2022, po proběhlém soudu, byla na adresu klubu právním zástupcem poškozené zaslána 
předžalobní výzva na vrácení peněz pro pí. Sorosovou. 
Právnímu zástupci jsme sdělili, že pí. Sorosová se na adrese klubu nevyskytuje. 
Výbor Klubu důrazně doporučuje sepisovat prodejní a další smlouvy písemně a těmto dostát. 

Poděkování 
Roman Pohlreich informoval členy, že paní Noveská, která připravovala mnoho let ročenku a dříve 

také klubový časopis, předává tvorbu ročenky Ireně Peštové. Klub paní Noveské oceňuje za její 

dlouholetý přínos klubu a jako poděkování jí zakoupí dárek. 

Pokladní zpráva 
Ilona Kuzdasová informovala o stavu financí Klubu. Dotazy k financování Klubu nebyly. 

Poradkyně chovu 
Irena Peštová informovala, že v poslední době vzrostl jak import psů ze zahraničí, tak krytí v zahraničí. 

Přislíbila zpracování článku do klubového časopisu. Zároveň oživí překlad standardu pro nováčky. 

Report z bonitace 
Před schůzí proběhla bonitaci a Roman Pohlreich informoval, že domluvil s paní Tichou sepsání reportu 

z bonitace. 

Diskuze 
Roman Pohlreich informoval, že areál v Podmitrově nejpozději od roku 2024 nebude možno využít 

pro sraz. Vyzval tedy členy, aby zaslali své tipy na nový areál na adresu basenjiklub@gmail.com. 

Zdena Maier položila dotaz na klubové akce konané v roce 2023. Roman Pohlreich informoval, že 

Klubová výstava se bude konat 30. dubna 2023, v plánu je opět Královický dvůr, čeká se na potvrzení 

lokality. Rozhodčím bude Noel Baaser. Pro sraz je zamluven areál v Podmitrově na první polovinu 

června, ale lokalita není zaručena. Během srazu se bude konat i členská schůze. Poslední akcí bude 

Speciální výstava, která se bude konat 2. 9. 2023 na Dolní Moravě. Sportovní akce budou upřesněny 

podle zamluvených areálů. 

Miroslava Miklišová vznesla dotaz na možnost změny uchovnění v případě chybějících zubů P1. 

Proběhla diskuze členů, základní body: 

• I plnochrupí rodiče mohou mít neplnochrupého potomka. 

• V zahraničí kluby chybějící zuby neřeší. V Česku je to dáno u různých klubů různě. 

• Na dnešní bonitaci byl jeden pes s chybějící P1, paní rozhodčí Tichá, která bonitovala, 

vyslovila svůj názor, že z jejího pohledu to není zásadní vada. 

mailto:basenjiklub@gmail.com


• Alena Ferková prezentovala svůj článek, kdy chybění zubu může znamenat i jinou nemoc psa. 

 

Roman Pohlreich: proběhne prezentace článků od Aleny Ferkové a Ireny Peštové (a kohokoliv, kdo 

bude mít zájem). Informace budou zveřejněny v klubovém časopise a na webu Klubu, aby měla 

členská základna možnost se co nejvíce informovat. Pokud bude zájem, může na další schůzi dojít ke 

hlasování, zda mají být upraveny podmínky uchovnění. 

Závěr 
Bylo potvrzeno vyloučení paní Rejnkové z Klubu. 

 

Zapsala: Ivana Leš 

Ověřil: Marek Leš 

 


